
Technische vragen begroting 2025 

Nr. Blz.  Paragraaf Vraag 
VVD-1 20 (wonen in Assen) Groene Stad 

van het Noorden  
Hoeveel middelen staan er geserveerd voor BOSS in 2025, 2026 en 2027? 

  Antwoord:  Jaarlijks € 515.000 
VVD-2 22 Asser Ambitie Agenda Wordt er bij de verkenning van Messchenveld II ook naar woningbouw gekeken? 
  Antwoord: We doen een brede verkenning naar groeimogelijkheden van de stad voor meerdere 

ruimte vragende programma’s en ontwikkelingen. De aanleiding hiervoor zijn de quick-
scan Grootschalige woningbouw van BZK, de vastgestelde Omgevingsvisie (Assen nog 
mooier), de programma’s Economische Agenda, Energietransitie, Sociale Stad en de 
Ruimtelijk Economische Gebiedsontwikkeling. 

VVD-3 33 (meedoen in Assen) 
Maatschappelijke opvang 

Onder welk thema in de begroting staan de middelen voor maatschappelijke opvang 
gereserveerd? Is er een bedrag gereserveerd voor de (toekomstige) huisvesting van 
maatschappelijke opvang? 

  Antwoord: Maatschappelijke opvang valt onder het programma Meedoen en onder beleidsthema 
Wmo en gezondheidszorg. 

Er is geen bedrag gereserveerd voor de (toekomstige) huisvesting van de 
maatschappelijke opvang. We zoeken naar een geschikt pand en een geschikte locatie. 

VVD-4 33 (meedoen) Asiel en migratie Is er inzichtelijk hoeveel Oekraïense vluchtelingen zich permanent in Assen zouden 
willen vestigen? Zo nee, zijn er voornemens om dit inzichtelijk te maken? 

  Antwoord: Nee, we hebben niet inzichtelijk hoeveel Oekraïense vluchtelingen permanent in Assen 
zouden willen blijven. Onze inschatting is dat hoe langer de oorlog duurt en de mensen 
hier worden opgevangen, hoe meer mensen uiteindelijk zullen willen blijven. Op dit 
moment zijn wij niet voornemens om dit inzichtelijk te maken. 

VVD-5 38 (Aantrekkelijk Assen) Minder 
leegstand in binnenstad 

Hoeveel % van de m2's winkeloppervlakte in de binnenstad is leegstaand? Wat is de 
ontwikkeling hiervan de afgelopen 4 jaar geweest? 

  Antwoord: Vanwege het opvragen van informatie bij externe partijen is één extra week nodig voor de 
beantwoording van deze vraag.  



VVD-6 50 (Vastgoed en Grondbedrijf) 
Vervangen en renoveren 
bestaand vastgoed 

Er wordt aangegeven dat onderzocht wordt of het winkelcentrum in het onderzoek kan 
worden betrokken. Hoe ziet proces van het vooronderzoek voor het onderzoek eruit? 

  Antwoord: Op dit moment zijn we bezig met het inrichten van de projectgroep en gaan we in Q4 
2024/Q1 2025 een raadsvoorstel indienen om een   voorbereidingskrediet beschikbaar te 
stellen voor 4 onderdelen: 
1: Vervanging Sporthal Peelo en Wijkcentrum Markehuus. 
2: Ook nemen we in dit kredietaanvraag op onderzoek naar beide onderwijslocaties (obs 
de Veldkei en cbs Scharmhof) mee.  
3: Een Verkenning naar winkelcentrum Peelo afgestemd op bovenstaande onderzoeken 
4: Ook sporthal “de Timp” (gerelateerd aan sporthal Peelo) wordt betrokken bij dit 
onderzoek, e.e.a. afgestemd op de binnensportbehoefte Assen breed. 
 

VVD-7 58 (paragrafen) Begrote 
inkomsten en bijzonderheden 
per belastingmiddel 

Er wordt, net als in de programmabegroting van vorig jaar, aangegeven dat de waarde 
van de objecten is gekoppeld aan het tarief van de onroerende zaakbelasting. Als de 
waarde stijgt, daalt het tarief. In de voortgangsrapportage bleek dat de lasten voor 
ingezetenen €724.000,- hoger waren dan begroot, vanwege hogere onderliggende 
waardes (p. 20 voortgangsrapportage). Hoe wordt er volgend jaar voorkomen dat een 
hogere waarde tot hogere belastingdruk leidt dan begroot?  

  Antwoord: Het uitgangspunt voor de berekening van de afzonderlijke tarieven is dat opbrengst 
zonder inflatiecorrectie gedeeld wordt door de totale verwachte waarde van de 
afzonderlijke categorieën op 1 januari 2024.  De waardeontwikkeling ontlenen wij aan de 
informatie van de waarderingskamer. Voor woningen is deze ontwikkeling is 3,5% en 
voor niet woningen is dit 1,25%.  
Voor 2025 nemen wij de feitelijke waarde op 1-1-2023 met de hierboven genoemde 
waardeontwikkelingspercentages met daarbovenop de toename van nieuwe objecten. 
 
We kunnen niet voorkomen dat de feitelijke waardeontwikkeling anders verloopt dan de 
inschatting van de waarderingskamer en dat daar als gevolg daarvan verschillen 
ontstaan. 



VVD-8 60 (paragrafen) Lokale 
belastingdruk 

De tabel woonlasten eigenaren woning klopt niet: de totale woonlasten zijn zonder de 
onroerendezaakbelasting. Kunt u de gecorrigeerde tabel tonen en daarbij ook de tabel 
van 2023 en 2024 toevoegen? 

  Antwoord: Het moet als volgt worden gelezen: 
Bij een woningwaarde van € 200.000 is de onroerendezaakbelasting € 281. Daarbovenop 
komt een woonlast (riool en afvalstoffenheffing) voor een éénpersoonshuishouden € 389 
Totaal komt dit dan voor een eenpersoonshuishouden uit op een totale last van € 670. 
Voor een meerpersoonshuishouden is dit dan € 281 + € 485 = € 766. 
 
Zie voor een compleet overzicht de tabellen hieronder. 
 
Eenpersoonshuishoudens 

 2023 2024 2025 
200.000 632 663  670 
500.000 1.035 1.100 1.092 
1.000.000 1.708 1.828 1.794 

 
Meerpersoonshuishouden 

 2023 2024 2025 
200.000 706 737 766 
500.000 1.109 1.174 1.188 
1.000.000 1.782 1.902 1.890 

 

D66-1 52 Vastgoed en grondbedrijf Graag uitleg over de forse verlaging in 2025 t.o.v. 2024 van de posten binnensport en 
buitensport. 

  Antwoord: Het gaat hier over de geraamde investeringen in binnensport en buitensport. 
 
Binnensport: 
Bedragen begroting tot en met 2024: het gaat hier om geplande investeringen voor de 
vervanging van sportmaterialen in sporthallen en gymzalen. Voor 2025 is hiervoor een 
bedrag van 139.000 opgenomen. 
 



Buitensport:  
Bedragen begroting tot en met 2024: Het gaat hier om de reguliere vervanging van de 
toplagen en de vervanging kunstgrasvelden (zie ook raadsvoorstel infill kunstgrasvelden) 
Ook voor 2025 zijn hiervoor middelen geraamd. 
  

GL-1 10 (Alg financiën) Financiële 
eindresultaten 

Wat is het huidige percentage dekkingskracht vanuit de Reserve? De bedragen staan er 
wel in, maar zijn de percentages ook beschikbaar? 

  Antwoord: Het is niet duidelijk wat er precies wordt bedoeld. Als er bedoeld wordt wat het 
solvabiliteitspercentage is dan zijn dit de percentages voor 2025 35% 2026 33% 2027 en 
2028 30%. (Indien dit niet het antwoord is dan is de mogelijkheid om op 22 oktober de 
vraag nader te duiden). 

GL-2 46 (bedrijfsvoering) 
Aantrekkelijke werkgever 

Hoeveel talenten zijn er in 2024 door de gemeente aangetrokken? En wat is de ambitie 
voor 2025? 

  Antwoord: De tekst in de begroting gaat over het betrekken  van collega’s voor het aantrekken van 
nieuwe mensen, dit is onderdeel van de aanpak arbeidsmarkt, deze zal in 2025 
geïmplementeerd worden en dan gaan we hiermee starten. We gaan niet bijhouden 
hoeveel talent we daardoor (meer) aantrekken omdat het veelal niet één op één terug te 
leiden is. Er zijn geen ambities gesteld op aantallen. 

GL-3 15 (wonen in Assen) 
Woningmarkt 

Wat houdt een "jongerencontract" precies in? Kan de gemeente dit verder toelichten? 

  Antwoord: Het jongerencontract (doelgroepencontract) is een tijdelijk huurcontract voor jongeren 
tussen de 18 en 28 jaar. Het is een huurcontract voor 5 jaar, met de mogelijkheid tot een 
eventuele verlenging van 2 jaar. De huur mag dus na 5 jaar worden opgezegd. De 
opzegging moet minimaal 6 maanden van tevoren verstuurd worden.  
Het doelgroepencontract voor jongeren past goed bij de doelgroep jongeren. Met het 
invoeren van dit contract wordt er niet alleen ingespeeld op de veranderde leefsituatie 
van jongeren, maar wordt er ook ruimte geboden aan doorstroming op de woningmarkt. 
Zo worden jongeren enerzijds gestimuleerd om een volgende stap te maken in hun 
wooncarrière en een passende nieuwe woonsituatie te zoeken. Anderzijds maakt het 
contract het voor nieuwe jongeren mogelijk om sneller en makkelijker een 
jongerenwoning te betrekken doordat er meer doorstroming is.  



De woning wordt verhuurd met behoud van de al opgebouwde inschrijftijd. De 
inschrijftijd bij Thuiskompas loopt door. Dit bevordert de kansen op doorstroming naar 
een andere woning na afloop van het jongerencontract. 

GL-4 18 (wonen in Assen) Verlagen 
CO2 uitstoot 

Hoeveel inwoners zijn al geholpen via de energieloketten en wat is het streefaantal voor 
het aantal inwoners dat in 2025 geholpen moet worden? 

  Antwoord: Sinds 19 februari zijn alle 5 energieloketten geopend en bemenst door deskundige 
energieadviseurs waarbij nauw wordt samengewerkt met de energiecoaches van Asser 
energie. Dit jaar zijn of worden 300 inwoners door het loket ontzorgd in het 
verduurzamen van de woning. Na een intake volgt altijd een huisbezoek om de vraag van 
onze inwoner goed in kaart te brengen. Dit is nodig omdat er sprake is van maatwerk. In 
overleg met de inwoners worden verschillende acties ingezet zoals bezoek van het 
Fixteam Drenthe, inzet energiecoach (vooral gericht op gedrag en besparing), een 
energieadviseur, begeleiding in het proces (wat is de beste maatregelenkeuze met de 
beschikbare middelen) en ondersteuning bij het aanvragen van subsidies en het 
afsluiten van een eventuele lening bij het warmtefonds. De energieloketten zijn een 
nieuwe vorm van dienstverlening waarmee we nu ervaring opdoen.  
Er zijn geen absolute streefaantallen genoemd bij de start van het loket. Wel zien we dat 
de energieloketten in toenemende mate voldoen aan de vraag van onze inwoners. Het is 
lastig een streefaantal voor 2025 te noemen, maar op basis van de huidige ervaring lijkt 
een aantal van ca. 600 inwoners reëel. Hierbij merken wij op dat er vooral bij onze 
sociaal kwetsbare inwoners sprake is van langdurige ondersteuning. 
 

GL-5 30 (Meedoen) Ontmoetingsplek in 
eigen wijk 

In hoeveel wijken zijn er momenteel inclusieve speelvoorzieningen gerealiseerd? En 
hoeveel zijn dit (Speelvoorzieningen) er in totaal, zowel gerealiseerd als in de planning? 

  Antwoord: BOSS-visie 
Vanuit BOSS werken we aan de openbare ruimte en is er bij het inrichten van de 
openbare ruimte aandacht voor alle mensen van 0-99 jaar. Daar hoort dus iedereen bij.  
  
Het kwantificeren van inclusieve speelvoorzieningen is niet zo gemakkelijk als het 
misschien lijkt. De ultieme omgeving wordt door iedereen anders beleefd. Inclusie is een 



breed begrip hierin. Je kan denken aan ‘alle leeftijden’, maar ook aan de ‘zichtbare’ en 
‘onzichtbare’ kenmerken van mensen. 
  
Hieronder volgen een aantal, niet limitatief, voorbeelden van inclusieve 
(speel)voorzieningen. 
In Assen staan op diverse locaties al speelvoorzieningen die rolstoeltoegankelijk zijn. Het 
gaat dan om een aantal speelvoorzieningen het Anne Frank Park in Marsdijk, een 
draaicarrousel in Diepstroeten en een speelvoorziening in speeltuin Zeijerveen. 
  
Daarnaast houden we er rekening mee in het ontwerp van de plekken. Zo kiezen we 
steeds vaker voor verharde paden die voor velen toegankelijk zijn. Zoals bij de Stadsplek 
Esakkerweg, speeltuin Zeijerveen en Diepstroeten. Ook ideaal voor ouders met 
kinderwagens. 
Voor de mensen die afhankelijk zijn van een rollator om zich voort te bewegen zijn er 
bankjes geplaatst in het Pittelose Park waar men de rollator “in” kan plaatsen om 
vervolgens lekker te gaan zitten. De onlangs vernieuwde tennisbanen in het Pittelose 
Park, zijn nu ook toegankelijk via verbrede en verharde paden. 
  
Inclusie is en blijft bij de uitrol van BOSS op de agenda staan. Nu en in de komende jaren. 
 
In samenwerking met anderen 
Ook in ons “Inclusie en diversiteitsbeleid 2024-2028” is aandacht voor toegankelijke 
speelruimten. Een gezamenlijke doelstelling is het realiseren van een inclusieve 
speeltuin. We hebben het idee om dit met ervaringsdeskundigen en de kinderraad op te 
pakken. De (huidige) kinderraad heeft aangegeven, naast BOSS, inclusie een belangrijk 
onderwerp te vinden. Samen werken we aan een inclusieve openbare ruimte waar 
iedereen zich welkom voelt. 
 

GL-6 42 (Samenwerken aan Assen) 
Verbeteren participatie 

Welke vier manieren van werken worden bedoeld bij de passage over participatie?  

  Antwoord: De 4 manieren van werken zijn als volgt: 



  
• Het creëren van bewustwording 

Veel collega’s zijn bezig met participatie in hun werk en zien het belang en de meerwaarde om 
meer en beter met elkaar, met collega’s, de raad, inwoners, ondernemers en andere partijen 
samen te werken. Er is inmiddels een kern van collega’s, die hierin vooroploopt. Het OTP 
organiseert diverse bijeenkomsten om deze kern verder uit te breiden. Daarnaast delen we, 
zowel intern, als extern, actief verhalen en ervaringen, om collega’s, inwoners, ondernemers, 
maatschappelijke partners en andere partijen te laten zien wat meer en beter met elkaar 
samenwerken in de praktijk betekent en oplevert. 
  

• Voldoen aan wetgeving 
Op basis van nieuwe wetgeving heeft de gemeente twee opdrachten meegekregen vanuit de Wet 
versterking participatie op decentraal niveau, die 1 jaar na de invoeringsdatum voor de 
Omgevingswet uitgevoerd moeten zijn. 1. Het opstellen van een participatieverordening 
(voorheen inspraakverordening). 2. Het vaststellen van spelregels voor het uitdaagrecht (Right to 
Challenge), als specifieke vorm van participatie. 
  

• Ondersteunen en faciliteren van organisatie, bestuur en inwoners 
Het Ontwikkelteam Participatie helpt de gemeentelijke organisatie met de inrichting van meer én 
betere onderlinge samenwerking tussen de gemeente, inwoners, ondernemers, 
maatschappelijke partners, college, gemeenteraad en andere partijen. 
  

• Leren van ervaringen 
Het bestuur, de gemeentelijke organisatie en het ontwikkelteam hebben de gezamenlijke 
behoefte om te leren van participatietrajecten. De gemeente is een lerende organisatie, waarbij 
we doen, experimenteren, evalueren, daarvan leren en het daarna nog een keer (beter) doen. Het 
OTP draagt eraan bij dat medewerkers en inwoners zich uitgenodigd voelen om te mogen 
oefenen met participatief werken. Veel collega’s zijn bereid om hun ervaringen en verhalen te 
delen, zodat anderen daar weer van kunnen leren. 
 

GL-7 16 (wonen in Assen) 
Woningmarkt 

In de begroting worden de termen Flexwonen en Flexwoningen synoniem gebruikt, want 
de reeds in 2022 gerealiseerde Flexwonen-vorm en de Flexwoningen van de Groene Dijk 
worden in elkaar verlengde geplaatst, is deze constatering correct? 



  Antwoord: De constatering is correct. 
 

GL-8 18 (wonen in Assen)Verlagen 
CO2 uitstoot 

Hoe draagt aanpak Energiearmoede bij aan het verduurzamen van de woningvoorraad? 

  Antwoord: In de aanpak energiearmoede zijn in samenwerking met Vaart Welzijn ca. 80 gezinnen 
ondersteund in de verduurzaming van de woning. Er wordt nu geëvalueerd en gekeken 
naar de opvolging die nodig is in 2025.  
Vaart Welzijn is samenwerkingspartner in het Energieloket. Er zijn afspraken over de 
toeleiding naar het Energieloket en de begeleiding met Vaart Welzijn gemaakt. Er is 
sprake van korte lijnen en een warme overdracht. Door de aanpak Energiearmoede te 
combineren met de hierboven beschreven aanpak (antwoord GL-4) zal dit bijdragen aan 
het verduurzamen van de particuliere woningvoorraad. ) Daarnaast zijn veel meer 
gezinnen geholpen in het kader van de energiearmoede door verstrekking van de 
betreffende ‘ eenmalige’ uitkeringen. 
 

AC-1 H3 Incidentele baten en lasten Kunt u tijdelijke (project)formatie kosten 1.960 en baten 3.357 toelichten? 
  Antwoord:  Voor het grootste deel betreft dit de tijdelijke kosten van de extra personele capaciteit 

i.v.m. de opvang van ontheemden uit Oekraïne (9,56 fte). Daarnaast zijn er nog diverse 
andere projecten die om tijdelijke capaciteit vragen zoals bijvoorbeeld de verduurzaming 
van het gemeentelijk vastgoed (3,11 fte). De baten bestaan uit de toerekening van deze 
kosten aan de betreffende projecten. Hierin worden ook overheadskosten meegenomen.   
Het feit dat de baten ongeveer € 1,4 miljoen hoger liggen komt doordat buiten de 
tijdelijke extra capaciteit voor opvang ontheemden Oekraïne ook bestaande capaciteit 
hiervoor wordt ingezet. Ook deze kosten kunnen we toerekenen aan de rijksmiddelen die 
we hiervoor ontvangen. 

AC-2 H3 Incidentele baten en lasten Kunt u toelichten waarom voor de onderwerpen Asser Ambitie Agenda, 
preventiemiddelen sociaal domein, jongerenbeleid onttrekken reserves nodig is? 

  Antwoord: In het bestuursakkoord is afgesproken dat voor preventie sociaal domein en 
jongerenbeleid tijdelijk middelen beschikbaar worden gesteld met daarbij tegelijkertijd 
een vorming van tijdelijke reserves voor preventie en jongeren. Voor de financiering van 
de AAA en REGO is voor eenzelfde werkwijze gekozen. 



AC-3 H3 Incidentele baten en lasten Kunt u tevens toelichten waarom dat op deze onderwerpen gebeurt en niet op andere 
thema’s? 

  Antwoord: Hiermee wordt de periode afgebakend waarvoor de middelen bedoeld zijn. Voor 
preventie sociaal domein en jongerenbeleid is de looptijd tot en met 2026. Voor AAA en 
REGO eindigt deze in 2028. 

AC-4  Meedoen in Assen Kunt u de afname van middeleninzet voor meedoenbeleid verklaren? 
  Antwoord: Algemeen: De jaarlijkse begroting van het Meedoenbeleid is voor wat betreft de 

structurele middelen stabiel. De afgelopen jaren kregen we ook diverse incidentele 
(rijks)middelen. Waar nodig is de begroting tussentijds via begrotingswijzigingen  
aangepast. Dit had ook invloed op de realisatie. Met name was dit het geval bij de 
uitvoering van de energietoeslag door WPDA, die via het Meedoenbeleid is verantwoord. 

Specifiek: Wat speelt in vergelijking tussen de begrotingen van 2025 en 2024 is dat: 

- er incidentele middelen voor vroeg-signalering vanuit het bestuursakkoord 2022 
geëindigd zijn in 2024 ad. € 150.000; 

- in 2024 incidentele rijksmiddelen budgettair beschikbaar zijn voor bestrijding van 
energiearmoede ad. € 243.000 (in 2025 vooralsnog niet);  

- per 2025 structureel € 43.000 van het Meedoenbeleid overgaat naar de bedrijfsvoering, 
voor gedeeltelijke dekking van een nieuwe formatieplaats vroeg-signalering - financiële 
regievoering. 

AC-5  Meedoen in Assen Kunt u de schommeling in realisatie Mijn buurt Assen in ’23, begroting ’24 en begroting 
’25 toelichten, zowel bij de baten als de lasten? 

  Antwoord: De schommelingen worden veroorzaakt door de zogenaamde Oekraïne gelden van het 
Rijk, welke onder het beleidsthema Mijn Buurt Assen zijn opgenomen. 

In de begroting van 2023 waren zowel de baten als de lasten voor de opvang Oekraïners 
niet opgenomen, omdat deze niet bekend waren bij het opstellen van de begroting 2023. 
De baten en lasten waren vanzelfsprekend wel opgenomen in de realisatie (jaarrekening) 



2023. In de begroting 2024 waren de baten en lasten voor de opvang Oekraïners ook niet 
opgenomen omdat bij het opstellen van de begroting 2024 de hoogte van de bedragen 
niet bekend waren. Daarnaast was ook nog niet bekend of de gemeente Assen eventuele 
overschotten mocht behouden. In de begroting 2025 zijn wel de baten en lasten voor de 
opvang Oekraïners opgenomen, omdat nu wel goed de bedragen konden worden 
ingeschat en dat er geen terugbetalingsverplichting op eventuele overschotten bestaat. 

In de realisatie van 2023 zijn de volgende bedragen voor de Oekraïne opvang 
verantwoord: € 11,5 miljoen aan lasten en 22,3 miljoen aan baten. 

In de begroting van 2025 zijn de volgende bedragen voor de Oekraïne opvang geraamd: € 
10,0 miljoen aan lasten en € 13,5 miljoen aan baten. 

AC-6  Meedoen in Assen Kunt u toelichten welke posten specifiek de oorzaak zijn van de stijging in middeleninzet 
van WMO, gezondheidszorg en vrijwilligerswerk?   

  Antwoord: Het beleidsthema ‘WMO, gezondheidszorg en vrijwilligerswerk’ is omvangrijk, zowel in 
euro’s als in onderliggende onderwerpen. De stijging in de begroting is dan ook een 
optelling van meerdere (kleine) stijgingen. De grootste stijging betreft de stijging van de 
kosten voor WMO (onderdeel Zorg In Natura, afgekort ZIN) als gevolg van de hoge 
indexatiecijfers bij de zorgaanbieders. Daarnaast geldt voor Beschermd Wonen dat we 
verwachten minder geld kwijt te zijn, terwijl we wel meer geld van het rijk hiervoor krijgen. 
Daardoor stijgt het overschot, maar dit moeten we delen met de regiogemeenten 
(betekent meer uitgaven; Assen is centrumgemeente). 

Aan het Leger des Heils wordt in 2025 ten aanzien van de Maatschappelijke Opvang een 
eenmalige subsidie á € 385.000 verstrekt wat het totale subsidiebedrag brengt op 
€1.733.131, zie bijlage 4. Begrotingssubsidies.  



Tot slot zit in dit beleidsthema ook een lastenstijging van € 550.000 in het 
preventiefonds. Dit is voor opdrachten in het kader van preventie en voorkomen van zorg 
en daarnaast extra ruimte voor het uitvoeren van wijkuitvoeringsplannen. 

AC-7  Samen Werken in Assen Kunt u een toelichting geven op de stijging van de baten op het onderwerp 
‘dienstverlening’? 

  Antwoord: Graag iets meer context bij deze vraag. Gaat het hier over financiële baten? Of 
bijvoorbeeld over het verminderen van het aantal terugbelverzoeken door een 
duidelijkere communicatie op de gemeentelijke website. 
Deze vraag is niet helemaal helder, nadere toelichting is gewenst. 

AC-8 15 Wonen in Assen  Zijn de uitkomsten van het woningbehoefteonderzoek voor de RGA al bekend en zo ja, 
kunt u die met ons delen? 

  Antwoord: Het concept-rapport is recentelijk opgeleverd en door de regionale werkgroep voorzien 
van commentaar. Na aanpassing van de rapportage door onderzoeksbureau Companen 
zal de rapportage door de regio worden vastgesteld en kan deze worden gedeeld. 
 

AC-9 17 Wonen in Assen De tijdspanne voor verduurzaming eigen wagenpark beslaat 6 jaar. Kunt u per jaar 
aangeven wat er gepland staat? 

  Antwoord: Driekwart van ons wagenpark zal in de komende 6 jaar vervangen gaan worden. Om nu 
per kalenderjaar aan te geven wat er gepland staat is op deze korte termijn in deze 
beantwoording niet mogelijk. 
Uitgangspunt is dat het wagenpark zoveel als mogelijk emmissieloos zal worden. De 
keuze hierin is echter wel afhankelijk van de randvoorwaarden die we stellen, de 
beschikbare techniek en de betaalbaarheid. 
  
De gehele verduurzaming van het eigen wagenpark is niet gereed ná de komende zes 
jaar. Eigen voertuigen worden doorgaans (uitzonderingen daargelaten) in acht jaar 
afgeschreven en vervolgens vervangen door het dan geldende meest duurzame 
alternatief. Dit betekent dat voertuigen die nu in 2024 aangeschaft worden, er in 2032 
nog zullen rijden. 
Voorbeeld: 



Hoewel er de afgelopen vier jaar bij elke vervanging gekeken is of er een emissieloos 
alternatief is voor een dieselvoertuig, is dat helaas nog niet altijd het geval. 
Zo worden er komende maand auto’s voor onze stratenmakers geleverd die daarnaast 
óók worden ingezet in de gladheidsbestrijding.  
Door de zware zoutstrooiers die deze voertuigen moeten trekken is er nu geen 
mogelijkheid om dit geheel emissieloos te doen.  
Er komen daarom diesels die tot en met 2032 rijden, waarbij we wel met HVO100 tanken, 
om met dieselvoertuigen toch zo duurzaam mogelijk te zijn. 
HVO 100 is een schoner verbrandende ‘biodiesel’ met een CO2-reductie van 90% ten 
opzichte van reguliere diesel. 
 

AC-10 18 Wonen in Assen  Kunt u ons op de hoogte stellen van het aantal bezoekers van elk van de 5 
energieloketten? 

  Antwoord: Uitgezet. antwoord volgt zo spoedig mogelijk 
AC-11 23 Werken in Assen  Over de Uitvoering Economische Agenda lezen wij dat een en ander in 2025 en 2026 

wordt uitgevoerd. Voor 2025 is er een bedrag van 585K opgenomen, voor 2026 niets. 
Kunt u dat verklaren? 

  Antwoord: De huidige Economische Agenda loopt tot en met eind 2025.  Dit jaar wordt gestart met 
een doorvertaling van de Agenda naar de komende jaren. 

AC-12 129 Werken in Assen  Het percentage werkloze jongeren is 3x zo hoog als het landelijk gemiddelde. Heeft dat 
te maken met een relatief hoog aandeel jonge asielzoekers/statushouders of is er een 
andere verklaring voor? 

  Antwoord: Wij kennen de cijfers niet waaruit blijkt dat het percentage werkloze jongeren 3x zo hoog 
in Assen is als het landelijk gemiddelde. 
In Assen zien we wel dat het aantal jongeren met een uitkering toeneemt (nu 113 meer 
jongeren in de bijstand dan vorig jaar). Dit komt vooral door: 
- een stijgend aantal cliënten met studietoeslag voor studenten met een beperking; 
- het aantal geplaatste statushouders waarvan een relatief grote groep jongere is.   
 



AC-13 130 Aantrekkelijk Assen Hoe kan het dat wij nog niet de helft van de verwijzingen naar bureau Halt hebben t.o.v 
het Nederlandse gemiddelde, terwijl het aantal vernielingen bijna het dubbele is? 

  Antwoord: Een oorzaak hiervoor kan gevonden worden in landelijke capaciteitsproblemen binnen 
de strafrechtketen, waaronder ook het Openbaar Ministerie. Hierdoor worden aantallen 
zaken van Halt geseponeerd. De cijfers geven hierdoor een vertekend beeld. 
 

    
    
    
    
    
    
    

 


